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	Connective Types
	Example Sentences

	Temporal Connectives

(when, after that, then, after a while, later)
	There the boy remained, with a palpitating heart, for half an hour.

當 (added) 他們抵達執事辦公室後，他被單獨留在一個小房間裏，男孩的一顆心七上八下地在那裏待了半個鐘頭。
And happening in the course of his search to look straight before him, his gaze encountered the pale and terrified face of Oliver Twist, who, despite all the admonitory looks and pinches of Bumble, was regarding the repulsive countenance of his future master, with a mingled expression of horror and fear, too palpable to be mistaken, even by a half-blind magistrate.
當 (added) 他正在尋找的時候，目光湊巧遇上奧立佛，杜司特蒼白恐懼的臉龐。他不顧邦博警告的眼神和捏檸，正用一種夾雜了恐怖和懼怕的神情厭惡地望著他未來的導師，明顯得就連一個半瞎的執事也看得出來。

	Contrastive Connectives

(but, however, on the contrary, nevertheless)
	I do mean to say that in this particular instance, it was the best thing for Oliver Twist that could by possibility have occurred.
然而此時此刻，卻 (added) 也是奧立佛杜司特所能得到最好的待遇了。
When Mrs Mann, the good lady of the house, was unexpectedly startled by the apparition of Mr Bumble, the beadle, striving to undo the wicket of the garden-gate.
然而就在這個時候，救濟院的曼恩太太卻 (added) 被教區執事邦博先生的意外來訪給嚇了一跳，他正費力地想推開花園的邊門。
Although this invitation was accompanied with a curtsey that might have softened the heart of a churchwarden, it by no means mollified the beadle.
雖然這個邀請還加上屈膝禮，或許能夠融化一個教區委員的心，然而 (added) 這位教區助理員卻 (added) 不為所動。
A porochial 'prentis, who is at present a deadweight; a millstone, as I may say; round the porochial throat, Liberal terms, Mr Sowerberry, liberal terms!"
教區收養的孩子，現在卻 (added) 成為纏著教區咽喉的重擔了，有豐富的賞金，索爾伯理先生，豐富的賞金!

	Causal Connectives

(because, due to , so, thus, therefore, as a result)
	In which case it is somewhat more than probable that these memoirs would never have appeared;
因此 (added)，這本傳記也許永遠不會問世。
He relaxed.
因此 (added)態度緩和下來。
It was rather expensive at first, in consequence of the increase in the undertaker's bill, and the necessity of taking in the clothes of all the paupers, which fluttered loosely on their wasted, shrunken forms, after a week or two's gruel.
由於支付承包商的開銷增加，以及必須修改所有貧民身上的衣服，因為吃了一、兩個星期的麥片粥後，這些衣服全都鬆垮垮地掛在他們疲憊而消瘦的身軀上，因此(added) 一開始的花費相當高。

	Coordinate Connectives

(and, or)
	None

	Conditional Connectives

(if, provided that, although/though, only if)
	In other words, five pounds and Oliver Twist were offered to any man or woman who wanted an apprentice to any trade, business, or calling.
換句話說，只要 (added) 任何人需要學徒，就可以同時得到五英鎊和奧立佛杜司特。
And let me tell you, Mr Bumble, that three or four inches over one's calculation makes a great hole in one's profits; especially when one has a family to provide for, sir."我說，邦博先生，只要 (added) 超出原先估計的三、四吋，就會削減一大筆利潤，尤其是當一個人還有一家子要養的時候，先生。


